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Vragen van de leden Van Nispen (SP), Bergkamp (D66) en Buitenweg 
(GroenLinks) aan de Ministers voor Medische Zorg en van Justitie en 
Veiligheid over het kweken van wiet als medicijn (ingezonden 1 maart 2019). 

Vraag 1
Erkent u dat er een bepaalde groep mensen is, zoals bijvoorbeeld Jeffrey 
maar er zijn vele anderen, die cannabis als medicijn gebruiken, maar niet 
aangewezen wensen te zijn op het illegale circuit of op het aanbod uit de 
coffeeshops en bij wie de huidige aangeboden medicinale cannabis niet goed 
werkt?1 

Vraag 2
Als mensen aantoonbaar om medicinale redenen, ondersteund door een 
verklaring van een arts, met open vizier en op veilige en nette wijze thuis hun 
medicijn kweken, waarbij de stroom netjes is aangelegd en betaald wordt en 
er geen gevaar en overlast voor de directe woonomgeving ontstaat, waar ligt 
dan het grote belang voor Justitie om hier steeds zaken van te maken? 

Vraag 3
Wat is uw reactie op de uitspraak van de rechter die Jeffrey in het gelijk heeft 
gesteld waardoor een ontruiming voorlopig van de baan is? 

Vraag 4
Welke mogelijkheden ziet u om de thuiskweek van medicinale cannabis 
landelijk mogelijk te maken, onder strikte voorwaarden? Bent u bereid hierbij 
te kijken naar de werkwijze in de gemeente Tilburg?

1 «Jeffrey mag wiet blijven kweken als medicijn: Het maakt mij een stuk menselijker», 
https://www.omroepwest.nl/nieuws/3771930/Jeffrey-mag-wiet-blijven-kweken-als-medicijn-Het-
maakt-mij-een-stuk-menselijker
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